

No. 3511. CONVENTION FOR THE PROTECTION OF CULTURAL PROPERTY IN THE EVENT OF ARMED CONFLICT, DONE AT THE HAGUE, ON 14 MAY 1954;<sup>1</sup> and

PROTOCOL FOR THE PROTECTION OF CULTURAL PROPERTY IN THE EVENT OF ARMED CONFLICT, DONE AT THE HAGUE, ON 14 MAY 1954<sup>2</sup>

N° 3511. CONVENTION POUR LA PROTECTION DES BIENS CULTURELS EN CAS DE CONFLIT ARMÉ, FAITE À LA HAYE, LE 14 MAI 1954<sup>1</sup>; et

PROTOCOLE POUR LA PROTECTION DES BIENS CULTURELS EN CAS DE CONFLIT ARMÉ, FAIT À LA HAYE, LE 14 MAI 1954<sup>2</sup>

---

#### ACCESSION

*Instrument deposited with the Director-General of the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization on:*

30 August 1968

MOROCCO

(To take effect on 30 November 1968.)

*Certified statement was registered by the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization on 18 September 1968.*

---

#### ADHÉSION

*Instrument déposé auprès du Directeur général de l'Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture le:*

30 août 1968

MAROC

(Pour prendre effet le 30 novembre 1968.)

*La déclaration certifiée a été enregistrée par l'Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture le 18 septembre 1968.*

---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 249, p. 215; for subsequent actions relating to this Convention, see references in Cumulative Indexes Nos. 3 to 7, as well as Annex A in volumes 588, 604 and 616.

<sup>2</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 249, p. 215; for subsequent actions relating to this Protocol, see references in Cumulative Indexes Nos. 3 to 7.

---

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 249, p. 215; pour les faits ultérieurs intéressant cette Convention, voir les références données dans les Index cumulatifs n°s 3 à 7, ainsi que l'Annexe A des volumes 588, 604 et 616.

<sup>2</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 249, p. 215; pour les faits ultérieurs intéressant ce Protocole, voir les références données dans les Index cumulatifs n°s 3 à 7.